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@minvws.ni];INEXECN)IEEEDIN @minvws.n]
@minvws.nl]

To:

Cc:

From: )

Sent: Sun 3/14/2021 10:05:26 PM

Subject: RE: stavaza inkoop zelftesten

Received: Sun 3/14/2021 10:05:26 PM

Maar even heel praktisch toch:

Er komt een pakket aan op school.

Dat wordt geopend
En uitgedeeld aan de leerlingen
Die nemenhet mee naar huis

Wat is het probleem?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EEF) BEEFING ninvs ol
Datum: zondag 14 mrt. 2021 10:07 PM

Kopie: A. A. Aminvws.nl>

Onderwerp: RE: stavaza inkoop zelftesten

Wat ik heb begrepen is dat de testen dan niet zodanig zijn verpakt dat ze door scholieren mee naar huis genomen kunnen

worden.

Op dat moment heb je het veel meer over begeleid zelfafname, begeleid door de school en dan komt ook wkkgz om de hoek

kijken.
Je wilt dus de testen zodanig herverpakken dat ze aan scholieren meegegeven kunnen worden.

var:INCE) EEE ins n>

Verzonden: zondag 14 maart 2021 22:04

@minvws.ni>;[CEN<EEED© minvws.ni>
Cc: . A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: stavaza inkoop zelftesten

Ho[ENE
Ik heb nog 1 vraag bij jouw reactie: waarom is herverpakken nodig als de testjes in pakketten van 25 worden verzonden? Dat

kan toch ook prima naar scholen zo gaan? Ik zie echt niet in waarom die pakketten zouden moeten worden herverpakt.

© mi
+31 6IESE

Verzonden: zondag 14 maart 2021 16:15

Aan: Bis dae) minvws.n!>; [EECKEXI minvws.nl>
cc: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: stavaza inkoop zelftesten

Hallo ENE
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Ik heb in de tekst bij jouw opmerkingen een reactie gegeven.
Een aantal vragen staan ook gewoon nog open bij Dienst Testen (in ieder geval qua tijdspad) en ik heb bijBEYoo« benadrukt

dat deze antwoorden er morgen moeten komen.

Verzonden: zondag 14 maart 2021 15:26

2minvws.n!>;[EGEEEE© ninvws n>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: stavaza inkoop zelftesten

Hoi

Ik sla even aan op een paar andere dingen. De fallback optie staat er nog te vrijblijvend in. We hebben 3 weken de tijd, en

zullen daar al wel voorbereidingen op moeten treffen anders lukt dat niet meer.

De voorkeursoptie (aanschaf bij de 5 raampartijen) moet ook steviger worden aangezet: verwachten we dat die tijdig tot

levering leidt?

Groet

NN erm
+31 6EE

van:[IEEBEE© min vs n>
Verzonden: zondag 14 maart 2021 15:20

Aan: 5.1.20 ) SESE © minvws.nl>; SEED BEETo minis.ni>
CC: 5.1.2e ) = 5.1.2e & minvws.nl>
Onderwerp: RE: stavaza inkoop zelftesten

volo JEKERN
Dank voor je reactie, helder

Wat betreft de tekst voor wat betreft de werkgeversregeling: ik ga kijken in hoeverre dit op goede manier in 1 nota met

onderwijs te plaatsen is, maar moet niet te complex worden.

Zoals jij zelf terecht zegt zit spoor 2b iets complexer in elkaar. En als daar nog een overweging gemazakt moet worden dan moet

dit ook niet tot vertraging voor onderwijs leiden

o

Verzonden: zondag 14 maart 2021 15:07

2minvws.n!>; [EEGEEEEED EEE ninvws n>Aan:

@minvws.nl>cc:

Onderwerp: RE: stavaza inkoop zelftesten

ve IEEE

Bijgevoegd mijn opmerkingen bij notitie die er nu ligt. In reactie op onderstaande punten:

1) Akkoord onderwijs. Zou wel meer onderbouwing geven bij cijfers. Die van onderwijs weten wij nu, maar laten zien

waaruit dat opgebouwd (VO/MBO?HO, leraren/leerlingen) is, is handig.
2) Alleen aantallen noemen, roept teveel vragen op. Het verhaal hoeft niet volledig uitgeschreven te zijn, maar paar regels

moet wel, zodat minister weet dat er ook andere partijen naar ons kijken voor zelftesten (zoals politie). Verhaal voor

spoor 2b is nu niet strak. Regeling is niet voor zelftesten. In zowel oude als nieuwe regeling worden geen testen

uitgeleverd. Tekst lijkt dat wel te suggereren. Wat mij betreft: nieuwe regeling is ter overbrugging, vergoeding voor

begeleide zelfafname. Zodra zelftesten beschikbaar zijn kunnen werkgevers die ook aanschaffen: zelf lijkt mij. Aangezien

wij al een schaarste probleem hebben. Alleen voor publieke werkgevers zouden we dit kunnen overwegen. Daarvoor

moet inventarisatie gemaakt worden. Zou politie als voorbeeld nemen en vanuit daar aanname maken...

Belangrijk om in de nota en morgen ook tijdens overleg duidelijk te maken dat VWS verantwoordelijk is voor de inkoop en uitgifte.
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En dat OCW verantwoordelijk is voor logistiek en distributie. Zal vast niet helemaal zwart/wit zijn, maar minister was daar heel

helder over in zijn gesprek met minister Slob.

IBN: niet aanwezig morgen ivm internetconsultatie wetsvoorstel. [lEgzal erbij zijn. Hij maakt ook onderwijsnota (besproken
in directeurenoverleg met OCW) met scenario’s voor de opschaling in VO, MBO en HO, waar deel van de inkoopnota in

meegenomen zal worden.

Groet,

Verzonden: zondag 14 maart 2021 11:37

Aan: 1 size | minvws.n>;[EEEEEo minvws.n>
CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: stavaza inkoop zelftesten

Urgentie: Hoog

Hierbij een stand van zaken mbt inkoop zelftesten:

Bijgevoegd de laatste versie van de notitie. Ik zal deze notitie ondertussen gaan ombouwen naar een beslisnota

Aandachtspunten:
1) Aantallen: graag jullie akkoord op deze aantallen;

2) Meenemen van spoor 2b (werkgevers) in deze notitie.

a. Verzoek minister is gericht op onderwijs;
b. Vraag is of er voldoende aandacht kan zijn voor beide sporen in 1 nota, met name ten aanzien van distributie en

beschikbaar stellen. Mijn voorstel is daarom om alleen de aantallen mee te nemen.

3) Financiering: dit zal in beslisnota worden meegenomen

4) Juridisch: de bestaande voorraad antigeentesten zijn juridisch eigendom van Mediq dus dat is nog complicerende factor

Overleg morgenochtend:
Onderwerp inzet zelftesten in onderwijs
Duur: 09.00-12.00 uur

Procesbegeleider:EXE INE
an OCW zijn beide uitgenodigd;

Vanuit PDC-19 zijn uitgenodigd: Omdat focus op onderwijs ligt heb ik [EE niet uitgenodigd

Agenda:

1) Aantallen: commitment en afstemming krijgen over de benodigde aantallen;

2) Tijdspad: bevestiging benodigde aantallen testen over de maanden heen geconfronteerd met het tijdspad van de inkoop;
3) Distributie: waar en hoe moeten de testen beschikbaar worden gesteld

a. Uitgangspunt: wij stellen de testen beschikbaar: leveren het af op een punt en onderwijs zal zelf distributie

regelen;
b. Medig en LCH betekent dat het alleen aan arts geleverd kan worden, dus geen wenselijke route

NB. Inkoopmogelijkheden komen als agendapunt niet expliciet aan de orde, mede omdat dit niet zozeer ter bespreking is voor

deze groep.

Bovenstaande agendapunten geven wel input voor besluitvorming mbt inkoop

IEEE: ik zullen presentatie maken voor bijeenkomst, waar agendapunten met onderdelen/ openstaande vragen uit de

notitie worden toegelicht.

Ik hoor graag ofjullie je kunnen vinden in bovenstaande of dat jullie nog opmerkingen/ input of aandachtspunten hebben

Met vriendelijke groet

Email: minvws.nl

Mobiel: 06
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